
Årsmöte i Eriksbergs Egnahems- och Fruktodlareförening 
den 19 mars 2015

Till årsmötet samlades 16 av föreningens medlemmar i Lindsbergssalen,
Lindsbergsgatan 9c.

1  Christian Strondl, ordförande, hälsade alla varmt välkomna.

  Mötet inleddes med ett föredrag av Mathias Lantz från UppsalaHem. Han redogjorde för tankarna 
bakom utvecklingen av Nya Eriksberg.

Efter föredraget bjöds deltagarna på kaffe och smörgås.

2 Därefter vidtog årsmötesförhandlingar.
Christian Strondl valdes till mötesordförande och Barbro Schröder till mötessekreterare. 

3. Till justeringsmän utsågs Maria Noreland och Martin Gumicio

4,  Kallelsen godkändes.

5.  Dagordningen fastställdes.

6. Verksamhetsberättelsen lästes upp av Christian Strondl. Kopia bifogas protokollet.

Ewa Wikander redogjorde för bokslutet och berättade om föreningens ekonomi. 
Året gick med ett underskott på 285 kronor.

7. Revisionsberättelsen lästes upp av Göran Karlsson.

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

9. Christian Strondl valdes till ordförande för ytterligare två år.

10. Även Barbro Schröder och Ewa Wikander valdes om för ytterligare en tvåårsperiod. 
Evy Hagelqvist, Mikael Rogberg och Maria Noreland/Emil Åberg har ett år kvar av sin 
mandatperiod. Till ny ledamotvaldes Inger Lindvall.

11. Som revisorer valdes på ett år, Margareta Haglund och Göran Karlsson och som revisorssuppleant,
Karl-Georg Ahlström. 

12. Till valberedningen valdes Berit Engström och Ulla Holm med Ulla Holm som sammankallande.

13. Medlemsavgiften för 2015 är oförändrad 100 SEK.
14. Som vårutflykt föreslogs att vi i början av juni besöker den sedan ett par år nyanlagda 

Kunskapssparken i Ultuna. En guide är redan kontaktad.

15. Två motioner har inkommit. Ingen av skrivelserna är korrekt formulerad så att man kan rösta 
Ja/Nej till en fråga och är därmed inte att betrakta som motion. Därför öppnades i stället en 
diskussion kring respektive inlaga.

 Göran Rahm har synpunkter på hur upphandlingen av fibernät i området utförts och önskar att 
föreningen kontaktar olika operatörer för att se om det går att förhandla fram gynnsamma 
villkor. 
Göran Karlsson erbjuder sig att kontakta de operatörer som vi har tillgång till för att 
undersöka möjligheterna.



Rahm är också negativ till att styrelsen inte bidragit till att distribuera en förteckning över 
medlemmarna i föreningen med syfte att underlätta kontakt i olika frågor.

Kontakt mellan medlemmarna kan enkelt ske via hemsidan där det kommer att finnas 
möjlighet att skapa grupper kring olika intressefrågor.
 
Efter livliga diskussioner anmälde Göran Rahm på grund av missnöje med styrelsens insatser 
sitt utträde ur föreningen och bad att detta skulle stå i protokollet.

 Peter Backlund har synpunkter på hur trottoarerna sköts. Dels sköter inte kommunen sin del 
när det gäller att reparera sprickor, hål och beläggning. 

Styrelsen har haft upprepade kontakter men får inte något konkret besked om när vi kan 
hoppas på ett mer omfattande underhåll.

Dels sköter många villaägare inte sina häckar och buskar så att man obehindrat kan ta sig fram
på trottoarerna med barnvagn, rollator eller motsvarande. Det regleras i Kommunens stadgar 
att det är fastighetsägares ansvar att sköta sin tomtgräns.

Peter Backlund föreslår att föreningen används som kontaktyta för att gemensamt upphandla 
hjälp med trädgårdsarbete vid behov.
Kåbo villaförening har kontakt med något företag som hjälper till att forsla bort grenar och 
annat trädgårdsavfall. 

Även här kan hemsidan användas för att knyta kontakter mellan föreningens medlemmar och 
intressegrupper kan formas och ta ansvar för olika frågor.

16.       Mötet avslutades.

Uppsala den 19 mars 2015

Barbro Schröder

Justeras:

       

Maria Noreland Martin Gumuciu


